



MULTI-INNO TECHNOLOGY CO., LTD.

www.multi-inno.com

无冲突金属声明 Declaration of Metal Conflict-Free

刚果民主共和国及其周围国家和地区境内的金（Au）、钽（Ta）、钨（W）和锡（Sn）等稀有金属开采已造成严重的人权与环境问题，被称为「冲突矿产」，而这些金属可能被应用于电子产品中，倘若生产电子产品的公司使用采购来自于冲突矿区的金属材料，等同于助长这些冲突行为。

Democratic Republic of Congo and near countries mining the metal of Gold(Au)、tantalum(Ta)、tungsten(W) and tin(Sn) have been caused severe human rights and environments problem. These metals are called “Conflict Minerals”. If electric productions materials are from metal conflict area, which means to encourage the conflict behavior.

因此电子行业行为准则(EICC)及全球电子可持续发展倡议组织(GeSI)，提醒电子厂商需善尽企业责任，避免使用前述冲突金属。

Thus EICC and GeSI remind electric factories to avoid using conflict metals.

全创科技有限公司基于社会责任及国际正义的实践，我们承诺：

1. 未直接采购来自冲突矿区的金属。
2. 连接并通知供应商必须负起企业社会责任，并确保产品不使用该类冲突矿区金属材料。

Multi-Inno based on social responsibility and practice of international justice, we promise :

1. Not using the metal of conflict minerals.
2. Advise and liaise with supplier chain for the social responsibility and ensure their products without conflict minerals.

全创科技将持续关注冲突金属议题，并遵守国际惯例要求，为改善冲突矿区问题尽一己之力，以维护客户权益及遵循电子行业行为准则(EICC)规范为原则，善尽企业社会责任为宗旨。

Multi-Inno has been paying close attention the issue of conflict metals and follow international convention requests. We will devote ourselves to improve conflict minerals problem in order to preserve the rights of customer and the principle of the EICC standard and social responsibility as our objective.

Multi-Inno Technology Co.,Ltd.



Apr. 15th, 2020